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Op te bergen 
in de band van 
16 december 2009 
 
 
de leden van de commissie wordt 
verzocht hun eventuele opmerkingen 
binnen acht dagen na ontvangst aan 
de commissiegriffier mede te delen. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
van de vergadering van de  
Statencommissie Bestuur, Financiën en Economie 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
gehouden op 9 december 2009 

 
 
 
 

Samenvatting 
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SAMENVATTING 
Vergadering van de Statencommissie Bestuur, Financi ën en Economie 
 
Woensdag 9 december 2009 
 
 
U kunt de agendavoorstellen en de ingezonden brieven, evenals de samenvattingen, via het 
DocumentVindSysteem (DVS) inzien op de website van de provincie onder het volgende 
adres: www.drenthe.nl/provincialestaten 
 
De lijst met toezeggingen tot en met de vergadering van 9 december 2009 is als bijlage op-
genomen bij deze samenvatting. 
 
 
 
Aanwezig:   
A.G.H. Peters (voorzitter) 
M.A.M. Berends (PvdA) 
W.A.R. Boer (PvdA) 
H.H. van de Boer (VVD) 
mevrouw A. Dekker-van het Hof (SP) 
A. Huizing (PvdA) 
S. de Jong (CDA) 
A. Kerstholt (VVD)  
K. Kuipers (GroenLinks) 
J. Langenkamp (GroenLinks) 
P.H. Oosterlaak (SP) 
G.J. Udding (VVD) 
E.R. Veenstra (PvdA) 
A. Wendt (ChristenUnie) 
 
mevrouw J. Stapert, commissiegriffier 
 
Voorts aanwezig de leden van GS: 
mevrouw T. Klip-Martin (VVD) 
tot en met agendapunt 6 
mevrouw J.G. Vlietstra (PvdA) tot en met 
agendapunt 9 
H. Baas (ChristenUnie) 
J.H. Bats (VVD) tot en met agendapunt 5 
 
 
 

 
Afwezig: 
H. Klaver (CDA) 
mevrouw A.H. Mulder (CDA) 
T.S. Medemblik (ChristenUnie) 
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1. Opening en vaststelling van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering en de agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

  
2. Samenvatting vergadering 4 november 2009 en de l ijst van toezeggingen 
Op de lijst van toezeggingen kunnen bij de korte termijn worden afgevinkt de nrs, 2, 5, 19, 20, 21 en 
23.  Op verzoek van gedeputeerde Vlietstra worden bij de lange termijn de nrs. 2 en 5 eveneens afge-
daan omdat niet is aan te geven wanneer een antwoord kan worden verwacht. De commissie stemt 
hier mee in. Voor aanvullende opmerkingen wordt verwezen naar de bij de samenvatting gevoegde 
lijst van toezeggingen. 
 
De samenvatting wordt vastgesteld. 

 
3. Ingekomen stukken 
De lijst met ingekomen stukken wordt conform vastgesteld. 
 
De fractie van GroenLinks (GL) heeft gevraagd om agendering van de brief van VOLE van 15 novem-
ber 2009 over oplopende verliezen luchthaven Eelde en perspectief op lange termijn (B3). Agendering 
zal plaatsvinden in de Statencommissie BFE van 27 januari 2010. 
 
De fractie van GL heeft gevraagd om agendering van de brief van GS van 2 december 2009 over In-
richten Europaservicepunt met Drentse gemeenten. 
Agendering zal plaatsvinden in de Statencommissie BFE van 27 januari 2010. 
 
De fractie van het CDA heeft gevraagd om agendering van de brief van GS van 26 november 2009 
over Rapport Arbeidsmarkt Verkenning (NAV) 2009-2010 gelijktijdig met het statenstuk 2009-413; 
Economische beleidsagenda 2010-2015 provincie Drenthe (A3). 
Agendering zal plaatsvinden in de Statencommissie BFE van 27 januari 2010. 
 
De fractie van de SP heeft gevraagd om agendering van de brief van GS van 5 november 2009 (A1) 
over Projectvoorstellen API Emmen; Ontwikkelconsortia; TT institute; Herstructurering werkas Emmen 
en Revitalisering De Wieken in Hoogeveen, gelijktijdig met het statenstuk 2009-413. 
De SP geeft aan dat het in algemene zin gaat om welke aanvullende eisen worden gesteld om de 
noordelijke economie op een duurzame wijze te stimuleren. Gedeputeerde Vlietstra benadrukt dat zij 
de projectvoorstellen wel zal doorgeleiden naar het SNN. 
Agendering zal plaatsvinden in de Statencommissie BFE van 27 januari 2010,  
 
De commissie stemt in met de verzoeken om agendering. 
De fracties zullen een onderbouwing aanleveren bij deze verzoeken. 
 
Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 
Gedeputeerde Vlietstra: Wanneer het teasurystatuut het toelaat de mogelijkheid om de Essent gelden 
duurzaam en verantwoord uit te zetten voor microkrediet, serieus te zullen overwegen. 
 
4. Rondvraag 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de Rondvraag. 
 
5. IPO-aangelegenheden 
De heer van de Boer zal de provincie Drenthe vertegenwoordigen bij de ALV vergadering op 10 de-
cember a.s. Hij schetst kort de punten die aan de orde komen o.a. in een vooroverleg het functioneren 
van het IPO. In de vergadering komt aan de orde de positie van het middenbestuur naast procedurele 
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zaken. Daarnaast deelt hij mee dat het overzicht van IPO activiteiten, door Drenthe voorzien van een 
kolom wat dit voor Drenthe betekent, binnenkort verschijnt. 
Gedeputeerde Klip voegt hier aan toe dat naast genoemde onderwerpen ook spelen de CAO voor 
provinciemedewerkers, het aanbod voor een incidenteel loonsvoorstel is door de bonden afgewezen. 
En de invulling van de regionale uitvoeringsdiensten waar nog wordt gewacht op het Rijk die een mi-
nimum takenpakket zal aangeven. 
 
6. Statenstukken/brieven 
 
6a. Brief van gedeputeerde staten van 28 oktober 20 09 over herziene verleningsbeschikking 
NIC te Zuidlaren 
Inhoud van de brief: GS informeren PS over de herziene verleningsbeschikking aan NIC te Zuidlaren. 
GS hebben besloten het verleende subsidiebedrag van € 120.000 niet te wijzigen.   
(Geagendeerd op verzoek van de fractie van de SP) 
 
Samenvattende reactie van de fracties: 
De fracties van CDA, PvdA en VVD missen een voortgangscontrole dan wel tussentijdse evaluatie op 
de verstrekte subsidie. Het CDA trekt dit ook breder dan de verstrekte subsidie aan het NIC. 
CU, CDA, PvdA en VVD vinden de brief van GS duidelijk, een werkbare oplossing, maar geven wel 
aan dat het geen schoonheidsprijs verdient en gaan er van uit dat beide partijen hiervan hebben ge-
leerd.  
SP en GL onderschrijven dit niet. Voor GL is de afhandeling ronduit teleurstellend. Het Awb artikel 
waarop de onderbouwing van GS is gebaseerd om een herziene beschikking af te geven is tot heden 
ondanks, herhaalde toezeggingen, niet gekomen. Ook over de inhoud van het artikel verschilt GL met 
de gedeputeerde van mening. 
De SP is van mening dat hier sprake is van fraude omdat niet aan de subsidievoorwaarden is voldaan. 
De provincie is als een ‘gekke Henkie’ behandeld door het NIC.  Bovendien is sprake van precedent-
werking. Waarom is geen onderzoek gedaan? Is het leasecontract voor de bodem al aanwezig? De 
SP keurt deze zaak zeer af en overweegt op 16 december a.s. een motie in te dienen over deze te-
leurstellende gang van zaken. De PvdA is van mening dat de SP harde woorden spreekt door uit te 
gaan van fraude. Dit blijkt niet uit de stukken. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Gedeputeerde Vlietstra: Er is geen onderzoek gedaan. Het OM komt pas in actie als aangifte is ge-
daan, dat hebben GS niet gedaan. Omdat in strijd was gehandeld met de subsidievaststelling is deze 
stopgezet en heeft het NIC een wijzigingsbeschikking aangevraagd. Het Bestuur van NIC heeft niet te 
kwader trouw gehandeld. Fraude werpt zij verre van zich. GS zijn bevoegd om te handelen tot 
€ 150.000,= hier was sprake van € 120.000 subsidie voor een aantal jaren. Dit bedrag is verstrekt op 
basis van een door de accountant goedgekeurde rekening voor de geleverde bodem en de mobiele 
paardenboxen. Het leasecontract voor de bodem is inmiddels ingediend. Achteraf, in 2012 zal verant-
woording worden afgelegd. De brief met uitleg over Awb artikelen is gemaakt, zij weet niet waar die 
brief is gebleven als de staten hem niet hebben ontvangen.  
Van precedentwerking is geen sprake, ieder geval wordt apart beoordeeld. 
 
Gedeputeerde statenzeggen het volgende toe: 
Gedeputeerde Vlietstra: een kopie toe te zullen sturen van de opgestelde brief met uitleg van de Awb 
artikelen waarop de herziening van de subsidie is gebaseerd. 
Gedeputeerde Baas: een schriftelijke reactie te geven op de vraag hoe de voortgangscontrole, bij 
subsidieverlening, in het algemeen is geregeld. 
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De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat vier van de zes fracties uitgaan dat te goeder 
trouw is gehandeld. Daarnaast willen drie fracties een voortgangscontrole. 
 
6a. Brief van gedeputeerde staten van 5 november 20 09 over uitvoering motie inzake Balke-

nende-norm (M3 van 2008)  
 
Inhoud van de brief: GS onderschrijven Motie 3 van 2008, waarin PS uitspreken dat de provincie de 
Balkenende-norm dient te hanteren als voorwaarde bij subsidieverlening. GS hebben hiertoe een be-
leidsregel opgesteld.  
 
Samenvattende reactie van de fracties van PvdA, VVD, SP, GL en CDA: 
Alle fracties zijn content met de uitwerking die GS hebben gegeven aan de motie door de Balkenende- 
norm als richtsnoer te gebruiken. Vragen zijn er ten aanzien van het verrekenmodel en de ontsnap-
pingsmogelijkheid (hardheidsclausule) die wordt aangegeven. De fracties van PvdA, SP en GL vinden 
dat wanneer een instelling met een of meer medewerkers boven de Balkenende-norm uitkomt hele-
maal geen subsidie kan worden verleend. Waar echter al toezeggingen zijn gedaan zullen die moeten 
worden nagekomen. De PvdA wil ook weten of de provincie juridisch is gerechtigd om deze regeling 
toe te passen bij doeluitkeringen. Verder wil deze fractie zien wat dit voorstel na een jaar oplevert, 
inclusief de landelijke regeling. 
De VVD en SP vragen zich of de ontsnappingsclausule bewust is opgevoerd. Komt de melding van 
een medewerker boven de norm ook in de beleidsregel, vraagt de SP. De SP wil ook een reactie van 
GS op de landelijke regeling die aanstaande is en of dit betekent dat de provinciale regeling alleen 
voor 2010 geldt. Het CDA kan zich vinden in de hardheidsclausule en stelt daarnaast voor om de re-
geling over 1 of 2 jaar te evalueren. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Naar de mening van gedeputeerde Vlietstra gaat het erg ver om wanneer sprake is van (enige) over-
schrijding in het geheel geen subsidie meer te verstrekken. Daarmee worden ook de gebruikers van 
de instellingen getroffen. Of het voorstel juridisch haalbaar is bij doeluitkeringen is haar niet bekend, 
maar nu een soortgelijke regeling ook door de Tweede Kamer wordt uitgewerkt gaat zij daar wel van 
uit. Bij de provinciale regeling is hiermee al rekening gehouden, deze regeling geldt dan ook niet al-
leen voor 2010. De hardheidsclausule is bewust opgevoerd. GS zal hier zeer terughoudend mee om-
gaan, maar bijzondere omstandigheden zijn altijd denkbaar. Ook kan niet voorbij worden gegaan aan 
gemaakte afspraken. Uitzonderingen worden niet opgenomen in de beleidsregel, dit om de regeling 
overzichtelijk te houden.  
 
Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 
Gedeputeerde Vlietstra: de beleidsregel over het hanteren van de Balkenende-norm eind 2010 op-
nieuw aan de orde te laten komen. 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat de uitvoering van de motie een brede in-
stemming heeft, en dat de regeling na 1 of 2 jaar zal worden geëvalueerd.  
 
 
6a. Statenstuk 2009-406; MKB-fonds risicokapitaal ( Versnellingsagenda) 
Inhoud van het statenstuk: GS adviseren PS om o.a. in te stemmen met het voorstel van NV NOM om 
in het kader van de actuele economische situatie aanvullende mogelijkheden voor risicofinanciering 
aan te bieden aan het Drentse MKB.  
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Samenvattende reactie van de fracties van SP, VVD, CDA, PvdA en CU. 
Alle fracties stemmen van harte in met het voorstel. Daarnaast worden nog de volgende opmerkingen 
gemaakt dan wel vragen gesteld. De SP informeert of kleine bedrijven wel in aanmerking komen voor 
de regeling. De VVD plaatst kantekeningen bij het gebruik van de Drentse Participatiemaatschappij 
(DPM). Welke risico’s worden gelopen en door wie? Heeft de DPM nog financiële mogelijkheden die 
eerst kunnen worden aangewend voor de provinciale miljoenen beschikbaar worden gesteld? Het 
CDA is benieuwd naar de evaluatie door de NOM en wil hierover actief worden geïnformeerd. De Pv-
dA sluit hierbij aan en merkt verder op dat de NOM de expertise in huis heeft om te beoordelen of 
sprake is van een in de kern gezond bedrijf waarbij het gaat om rentabiliteit en continuïteit. Is de rege-
ling al gepubliceerd? De CU vindt dat de overheid alles in het werk moet stellen om werkgelegenheid 
te creëren dan wel te behouden. Is het aantal van 10 – 15 arbeidsplaatsen per €100.000 geïnvesteerd 
bedrag reëel?  
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Gedeputeerde Vlietstra is blij met de brede steun. Het kader is hier de versnellingsagenda. Kleine 
bedrijven worden nadrukkelijk niet uitgesloten. Tot op zekere hoogte is sprake van risico. De genoem-
de 2x 1 miljoen is beschikbaar gesteld door PS bij de versnellingsagenda en de begroting van 2010. 
Nieuw is de TAFF regeling ( tijdelijke additionele financieringsfaciliteit). De DPM is destijds door de 
provincie ingesteld en ondergebracht bij de NOM. Er was geen geld meer aanwezig. Aan een revolve-
rend fonds is altijd het risico verbonden dat het niet de omvang houdt die het heeft. Het risico ligt bij de 
provincie, maar door geld uit te lenen aan de NOM (DPM) tegen 4% die het vervolgens tegen 10% 
uitleent aan ondernemers ontstaat een buffer om het risico op te vangen. Het bedrag wordt ook niet in 
één keer overgemaakt. Over de (terug)rapportage zijn afspraken gemaakt met de NOM.  PS worden 
geïnformeerd via de bestaande bestuursrapportages (3x per jaar). Of de regeling al is gepubliceerd is 
haar niet bekend. Het aantal arbeidsplaatsen 10 -15 per € 100.000,= wordt door de NOM gehanteerd. 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat alle fracties kunnen instemmen met het 
voorstel. 
 
Status: De B-status van het stuk wordt gewijzigd in A-status. 
 
6b. Brief van gedeputeerde staten van 11 november 2 009 over Motie M8 van 2007; subsidie-
makelaar/subsidieloket: stand van zaken 
Inhoud van de brief: GS informeren PS over de uitvoering van het project Subsidies en daarbinnen 
ook specifiek over de vormgeving van het digitale subsidieloket.  
 
Samenvattende reactie van de fracties van PvdA, CDA en VVD: 
Alle fracties geven aan dat de voorstellen zo snel mogelijk concreet moeten worden gemaakt. Het is 
tijd voor actie. De PvdA wil weten of de voorstellen in het 1e kwartaal van 2010 worden afgerond. Het 
CDA mist de evaluatie in het stuk. De VVD voegt hier aan toe dat het goed is om het Europaloket te 
koppelen aan het kenniscentrum in Emmen. Ook verwijst deze fractie naar het kritische rapport van 
PwC (besproken in de statencommissie C&W van 2 december jl.) waarin aangedrongen wordt op 
concrete stappen. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Gedeputeerde Baas onderschrijft dat er snelheid moet worden gemaakt. Drenthe loopt duidelijk ach-
ter. Volgend jaar zal het klaar zijn. Het proces ‘subsidie verstrekken’ is in het 1e kwartaal zeker gereed. 
Er is enige onzekerheid die heeft te maken met de techniek. Digitalisering zou al zijn afgerond, maar 
dit wordt januari 2010. Het is zaak om Front-Office en Back-Office gelijktijdig klaar te hebben.  
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De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat fracties zich kunnen vinden in de brief. 
 
7. Mededelingen 
De voorzitter deelt mee dat met ingang van 2010 (in de vorm van een pilot) gewerkt zal worden met 
een spreektijdenregeling in de statencommissies. De leden (en GS) worden hierover nog geïnfor-
meerd. 
 
8. Sluiting 
De vergadering wordt gesloten om 15:41 uur. 
De volgende vergadering zal plaatsvinden op 27 januari 2010. 
 
 
 
Vastgesteld in de vergadering van de Statencommissie Bestuur, Financiën en Economie van 27 ja-
nuari 2010, 
 
 
 
 , voorzitter 
 
 
 
 , commissiegriffier 
 



Bijgewerkt 21-12-09 

 

Lijst van toezeggingen Statencommissie Bestuur, Fin anciën en Economie 

(tot en met de statenvergadering van 16 december 2009 bijgewerkt) 
 
 
Nr 

 
Datum 
toezegging 

 
Korte termijn (binnen 3 maanden) 

 
Wijze van 
afdoening 

 

√ 

1. 18-03-09 
SC BFE 

De heer BAAS zegt toe na te zullen gaan in hoeverre 
kwartiermakers in de regio, i.r.t. het Europaloket, mo-
gelijk zijn. (CDA) 

Brief d.d. 
02-12-2009 √ 

2. 1-07-2009 
PS 

De heer BAAS zegt toe de staten te zullen informeren 
over de uitkomst van het overleg met de gemeente 
Emmen over de realisering van een Europa-
informatiepunt. 

Brief d.d.  
02-12-2009 √ 

3. 23-09-2009 
SC BFE 

De heer BAAS zegt toe dat er een onderzoek komt 
naar deelneming in besturen van GS en PS inclusief 
een overzicht van de huidige stand van zaken.  

Zal vóór  
31-12-2009 
worden afge-
rond (BFE  
09-12-2009) 

 

4. 23-09-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe aan mevrouw KLIP 
door te geven of het uitrollen van het project 
zon(nepanelen) voor asbest(daken) over geheel Dren-
the mogelijk is en of subsidie voor zonnepanelen 
(evenals in Fryslân) i.h.k.v. de versnellingsagenda tot 
de mogelijkheden behoort.  

Brief volgt 
binnenkort 
(Klip: BFE  
09-12-2009) 

 

5. 23-09-2009 
SC BFE 

De heer BAAS zegt toe voor 1 januari 2010 PS een 
brief te doen toekomen waarin nader en concreet 
wordt aangegeven hoe de uitvoering van de nota In-
koop 2009-2011 wordt opgepakt. De langjarige con-
tracten met leveranciers worden hierin meegenomen.  

Brief d.d. 17-
12- 2009 √ 

6. 23-09-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe na te willen denken of 
een herstructureringsmaatschappij voor bestaande 
bedrijventerreinen een zinvolle aanvulling is op het 
voorgenomen convenant tussen Rijk, provincie en 
gemeente.  

Zal worden 
meegenomen 
in het voor  
01-04-2010 op 
te stellen her-
structurerings-
progr. (BFE 
09-12-2009) 

 

7. 07-10-2009 
PS 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe de staten schriftelijk te 
informeren op grond van welke artikelen in de Awb een 
subsidievaststelling kan worden ingetrokken, dan wel 
die mogelijkheid is verjaard. 

Brief d.d.  
10-12-2009 √ 

8. 04-11-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe te zullen uitzoeken of 
de beweging om hooggekwalificeerde werkzaamheden 
buiten Drenthe te plaatsen ook in andere bedrijfstak-
ken dan energie (Enexis) plaats vindt. (PvdA) 
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9. 04-11-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe vóór 11 november a.s 
na te zullen gaan waarom bij de begroting van 2010 
wél bedragen uit de reserves Verkeer en Vervoer en 
Meppel-De Punt zijn gehaald en dit in een eerder sta-
dium onmogelijk was. (CDA) 

Memo d.d.  
09-11-2009 
 

√ 

10. 04-11-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe vóór 11 november a.s. 
een overzicht toe te zenden met harde afpraken i.k.v. 
RSP-projecten met de gemeenten Meppel en Hooge-
veen. (PvdA) 

Memo d.d.  
09-11-2009 
 

√ 

11. 04-11-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA  zegt toe ged. Haarsma te ver-
zoeken vóór 11 november a.s. antwoord te geven op 
de vraag waarom opnieuw een ondersteuningsstruc-
tuur voor mantelzorg en vrijwilligerswerk wordt gecre-
eerd. (CDA) 

PS  
11-11-2009 √ 

12. 04-11-2009 
SC BFE 
 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe aan ged. Munniksma 
het voorstel van GL om aandacht te schenken aan het 
zakelijk toerisme door te geven. (GL) 

Verplaatst 
naar OGB 
Toezeg.lijst 

√ 

13. 04-11-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe vóór 11 november a.s. 
na te zullen gaan of de NIOF regeling dubbel in het 
statenvoorstel is opgenomen. (PvdA) 

PS  
11-11-2009 √ 

14. 11-11-2009 
PS 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe binnen de Begroting 
2010 te zullen zoeken naar € 225.000 om het budget-
niveau voor Marketing Drenthe op dat van voorgaande 
jaren te handhaven en komt hiermee bij de 1e begro-
tingswijziging bij de staten terug. (VVD) 

  

15. 09-12-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe dat wanneer het teasu-
rystatuut het toelaat de mogelijkheid om de Essent 
gelden duurzaam en verantwoord uit te zetten voor 
microkrediet serieus te zullen overwegen. (SP) 

  

16. 09-12-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe een kopie toe te zullen 
sturen van de opgestelde brief met uitleg van de Awb 
artikelen waarop de herziening van de subsidie is ge-
baseerd. (GL) 

  

17. 09-12-2009 
SC BFE 

De heer BAAS zegt toe een schriftelijke reactie te ge-
ven op de vraag hoe de voortgangscontrole, bij subsi-
dieverlening, in het algemeen is geregeld. (CDA) 

  

18 16-12-2009 
PS  

De heer BAAS zegt toe i.h.k.v. PNS, een inventarisatie 
te maken van de onderwerpen in het sociale domein 
waarover een beslissing moet vallen in het kader van 
overdracht of beëindiging. 

  

19. 16-12-2009 
PS 

De heer BAAS zegt toe dat PS vóór 27 januari 2010 
een aangepast plan van aanpak van PNS zullen ont-
vangen waarin de marsroute van de implementatie 
wordt aangegeven ná de besluitvorming op 3 februari 
2010. 

  

   
Lange termijn 
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1. 24-06-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe zodra meer bekend is 
over de verkoop van Essent Milieu dit aan de commis-
sie mee te delen. (GL) 

Niet op korte 
termijn voor-
stellen te ver-
wachten (BFE 
09-12-2009) 

√ 

2. 04-11-2009 
SC BFE 

Mevoruw VLIETSTRA zegt toe onderbestedingen te 
zullen toelichten conform de daarvoor aangenomen 
motie. 

Komt bij de 
volgende 
best.rapp. 
weer aan de 
orde (BFE  
09-12-2009) 

√ 

3. 11-03-2009  
SC BFE 

De heer BATS zegt toe de RSP-programma’s bij de 
gemeenten, inclusief de risicoparagraaf tot op pro-
grammaniveau voor te leggen aan de staten.  

Eind januari - 
begin febr. 
2010 is af-
stemming met 
het Rijk afge-
rond, daarna 
kunnen de 
progr. starten 
(BFE 09-12-
2009) 

 

4. 09-12-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe de beleidsregel over 
het hanteren van de Balkenende-norm eind 2010 op-
nieuw aan de orde te laten komen. (CDA) 

  

 
 
 

  
Moties 
 

  

M1 19-03-2008  Steeds vooraf informeren van PS over de toedeling 
van middelen uit het Drents Stimuleringsfonds. Met 
daarbij aangegeven voor welke projecten binnen 1 jaar 
opnieuw financiering uit het Stimuleringsfonds zal wor-
den gevraagd. Prioritering van projecten is een keuze 
van PS. 

Drents Stimu-
leringsfonds is 
opgeheven 

√ 

M1 07-10-2009 PS verzoeken GS  
1. de Europese dimensie in alle statenstukken 

expliciet naar voren te brengen, waarbij de 
doorwerking van de EU-regels en de conse-
quentie daarvan duidelijk wordt aangegeven; 

2. dat dit bewerkstelligd kan worden door in de 
statenstukken een aparte paragraaf Europa op 
te nemen. 

 
 

M1 
GL 

11-11-2009 PS verzoeken GS: 
- bij het IPO aan te dringen op het organiseren van 

een conferentie voor Provinciale Staten van alle 
provincies over bestuurlijke herinrichting, alvorens 
het IPO hierover een standpunt inneemt; 

- Provinciale Staten van de overige provincies in 
kennis te stellen van dit besluit. 

 
 

M1 
PvdA 

16-12-2009 PS verzoeken GS: 
1. bij de toekenning van stimuleringssubsidies de 

 
 



Bijgewerkt 21-12-09 

 

mogelijke belemmeringen in het besluitvor-
mingsproces voor concrete projecten weg te 
nemen en daarin de regie te pakken c.q. te in-
tensiveren; 

2. te bevorderen dat daar waar vanwege de pro-
vincie Drenthe aanbestedingen worden ge-
gund of opdrachten verstrekt, tevens het aan-
tal state- c.q. opleidingsplaatsen vast te stel-
len, in een werkbare verhouding tussen het 
aantal leerlingen en het reguliers personeel; 

3. er bij alle betrokken instanties, die met een 
maatschappelijke financiering werken gunnen, 
er op aan te dringen dezelfde gedragslijn te 
volgen; 

4. in samenspraak met de kennisinstellingen de 
praktische geschiktheid van de kandidaten op 
te voeren door middel van aanvullende pro-
gramma’s en begeleiding; 

5. in het kader van de planning en control cyclus 
te rapporteren over de bereikte resultaten. 

 
 


